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Abstract (en)
A scaffold bracket, in particular for a building scaffold, is proposed which, on the one hand, is space-saving during transportation and storage and,
on the other hand, is easy to handle and has a high stability. In order, moreover, to make the scaffold bracket collapsible, a horizontal load-bearing
strut 3 is subdivided into two portions 4, 5 and connected by means of an articulation 8. When the scaffold bracket is collapsed, this articulation 8 is
displaced upwards. As a result, the collapsed scaffold bracket is provided as a compact structural unit. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Gerüstkonsole insbesondere für ein Baugerüst vorgeschlagen, welches zum einen platzsparend bei Transport und Lagerung und zum
anderen einfach zu handhaben ist und eine hohe Stabilität aufweist. Um darüberhinaus die Gerüstkonsole zusammenklappbar zu machen, wird
eine horizontale Tragestrebe 3 in zwei Abschnitte 4,5 unterteilt und mit einem Gelenk 8 verbunden. Beim Zusammenklappen der Gerüstkonsole
verschiebt sich dieses Gelenk 8 nach oben. Hierdurch wird eine kompakte Baueinheit der zusammengeklappten Gerüstkonsole geschaffen.
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